

Certificate RU19/818419163

The Food Safety Management System of

OJSC “Hlebprom”

SGS

142434 MO, Noginsk district, set Aksyono-Butyrskoe, d. Kamenki -Dranishnikovo, Industrial pr-zd, land. Plot 1

has been assessed and certified as meeting the requirements of
Food Safety System Certification FSSC 22000

Certification scheme for food safety management systems consisting of the following elements:
ISO 22000:2018, ISO/TS22002-1:2009 and Additional FSSC 22000 requirements (version 5.1).

This certificate is applicable for the scope of

Production of frozen cakes and pastries in polymer packaging.

Production of frozen donuts packed in individual polypropylene packaging and in group packaging: transport corrugated box with a polymer bag

Food Category CIII - Processing of perishable animal and plant products (mixed products)

This certificate is valid from 07 November 2022 until 15 October 2025 and remains valid subject to satisfactory surveillance audits.

Date of Certification decision 07 November 2022

Issue Date 07 November 2022

Issue 4. Certified since 16 October 2019

Jonathan M. Hall

Authorised by
Jonathan Hall
Global Head - Certification Services

SGS United Kingdom Ltd
Rossmore Business Park, Ellesmere Port, Cheshire, CH65 3EN, UK
t +44 (0)151 350-6666 - www.sgs.com

Validity of this certificate can be verified in the FSSC 22000 database of certified organizations available on www.fssc22000.com.



FSSC 22000



This document is an authentic electronic certificate for Client' business purposes use only. Printed version of the electronic certificate are permitted and will be considered as a copy. This document is issued by the Company subject to SGS General Conditions of certification services available on [Terms and Conditions](#) | [SGS](#). Attention is drawn to the limitation of liability, indemnification and jurisdictional clauses contained therein. This document is copyright protected and any unauthorized alteration, forgery or falsification of the content or appearance of this document is unlawful.



Перевод сертификата RU19/818419163

Система менеджмента безопасности пищевой продукции

ОАО "Хлебпром"

142434, Московская обл., Ногинский район, с.п Аксёно-Бутырское, деревня Каменки-Дранишниково, Промышленный проезд, земельный участок 1

была оценена и сертифицирована как отвечающая требованиям

Food Safety System Certification FSSC 22000

Certification scheme for food safety management systems consisting of the following elements: ISO 22000:2018, ISO/TS22002-1:2009 and Additional FSSC 22000 requirements (version 5.1).

Настоящий сертификат применяется для области

Производство замороженных тортов и пирожных, упакованных в полимерную упаковку. Производство замороженных донатов, упакованных в индивидуальную упаковку из полипропилена и в групповую упаковку: транспортный гофрокороб с полимерным пакетом

Категория пищевой продукции CIII - Производство скоропортящейся продукции животного и растительного происхождения (смешанная продукция)

Настоящий сертификат действителен с 07 ноября 2022 по 15 октября 2025 и действует при удовлетворительном прохождении инспекционных аудитов.

Дата принятия решения о сертификации 07 ноября 2022

Дата выпуска сертификата 07 ноября 2022

Выпуск 4. Сертифицирована с 16 октября 2019

Утверждено
Jonathan Hall
Global Head - Certification Services

SGS United Kingdom Ltd
Rossmore Business Park, Ellesmere Port, Cheshire, CH65 3EN, UK
t +44 (0)151 350-6666 - www.sgs.com

Официальной и действительной считается версия настоящего сертификата на английском языке.

Действительность настоящего сертификата можно проверить в базе данных сертифицированных организаций FSSC 22000, доступной по ссылке www.fssc22000.com.



FSSC 22000



Настоящий документ является подлинным электронным сертификатом для использования только в деловых целях Клиента. Печатная версия электронного сертификата разрешена и будет рассматриваться как копия. Данный документ выдается Компании в соответствии с Общими условиями оказания услуг по сертификации SGS, доступными на странице [Terms and Conditions](#) | SGS. Обращаем внимание на содержащиеся в нем положения об ограничении ответственности, возмещении убытков и юрисдикции. Настоящий документ защищен авторским правом, и любое несанкционированное изменение, подделка или фальсификация содержания или внешнего вида данного документа является незаконным.

